
Протокол № 9
Днес  27.03.2008 г.  от  14.00ч.  в  Заседателната  зала  на  Младежкия  дом се  проведе  заседание  на 

Общински съвет – Монтана.
В работата на заседанието взеха участие 31-ин общински съветници. От заседанието отсъстваха:
г-н Станислав Станоев
г-н Найден Найденов 

В заседанието взе участие и:
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана
г-н Деян Димитров – Вр.ИД Дир.Дирекция “ЕИИР” при Община Монтана
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция “ОТС” при Община Монтана
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – Монтана 

и г-н Диман Костадинов – заместник председател на ОбС – Монтана.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  В залата присъстват 26 общински съветника,  от общ брой 33-ма 

имаме необходимото мнозинство поради което можем да започнем и работа. Откривам деветата сесия на 
ОбС  –  Монтана.  Предварително  ви  е  раздаден  проекта  за  Дневен  ред.   Има  ли  някакви  допълнения, 
изменения, които да желаете да направите? Предварително Общинската администрация заяви, че оттегля 
Докладна  записка  №39,  вместо  нея  сме  ви  предложили  за  обсъждане  на  днешната  сесия,  съответно  с 
изразени  становище  Докладна  записка  №  08-01-49/24.03.08  г.,  която  става  точка  втора.  Другото 
допълнение, което е това е Докладна записка 08-01-50/25.03.08 г. – Наредба на Общински съвет Монтана за 
принудително изпълнение заповеди на Кмета на общината за  поправяне,  заздравяване и премахване на 
строежи или части от тях на територията на Община Монтана.  Моля за  ред в  залата.  Имате ли други 
допълнения по Дневния ред? С тези изменения, които току що докладвах, ако няма други предложения за 
изменения в Дневния ред ще помоля да гласуваме. Има ли някой, който желае да изрази становище по така 
предложения Дневен ред? Не виждам. Моля онези от вас,  които са  “за”  този Дневен ред за днешното 
заседание да гласува със “за”

26 / 0 / 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-41/11.03.08г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

приемане на Наредба за условията и реда за управление и разпореждане с общинския жилищен фонд. 
2. 08-01-49/24.03.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

брой и разпределение на  общинските жилища за 2008 год.
3. 08-01-32/11.03.08г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

промени в местонахождението на таксиметровите стоянки на територията на гр. Монтана.
4. 08-01-50/25.03.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

Наредба на Общински съвет Монтана за  принудително изпълнение заповеди на Кмета на общината за 
поправяне, заздравяване и премахване на строежи или части от тях на територията на Община Монтана

5. Питания.

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно  приемане  на  Наредба  за  условията  и  реда  за  управление  и  разпореждане  с 
общинския жилищен фонд.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Както е известно от предишната сесия беше отложена за приемане 
решения и приемане на Наредба за условията и реда за управление и разпореждане с общинския жилищен 
фонд, която е т.1 от днешния Дневен ред. Комисиите дадоха положителни становища, със съответните 
корекции, които са на вашето внимание. Вносителите има ли нещо предварително, което искат да заявят? 
Няма. Председателите на комисиите? Не виждам. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Няма. 
При това положение преминаваме към гласуване на предложените текстове в основния тест и съответно 
допълнително предложените от комисиите изменения по текстовете по Наредбата. Явно гласуваме Глава по 
Глава, след което гласуваме поименно целия текст на Наредбата, тъй като става на въпрос за разпореждане 
с общинския жилищен фонд. Моля онези от вас, които са “за” Глава І от тази Наредба от чл. 1 до чл. 3 да 
гласуват със “за” 31 / 0 / 0 – Приема се
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Глава ІІ от чл. 4 до чл. 39 със съответните изменения, моля онези от вас, които са “за” да гласуват 
31 / 0 / 0 – Приема се
Глава ІІІ от чл. 40 до чл. 49 включително, предложените текстове с измененията, моля онези от вас, 

които са “за” да гласуват с вдигане на ръка 30 / 0 / 0 – Приема се
Глава ІV от чл. 50 до чл. 55, моля онези от вас, които са “за” да гласуват с вдигане на ръка 31 / 0 / 0 

– Приема се
Глава V – допълнителни разпоредби. Моля онези от вас, които са “за” тези текстове да гласуват със 

“за” 31 / 0 / 0 – Приема се
Глава VІ – Преходни и заключителни разпоредби. Моля онези от вас, които са “за” тези текстове, 

които са предложени да гласуват със “за” 31 / 0 / 0 – Приема се
Подлежи поименно гласуване на целия текст и решенията предложени по т.1 от Дневния ред.
  

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов ----
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев ----
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№64

На основание чл.45а и чл.47 от Закона за общинската собственост и във връзка с 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Общински съвет Монтана отменя Решение 199/Протокол 24/24.02.2005 г.
2.  Общински  съвет  Монтана  приема  Наредба  за  условията  и  реда  за  управление  и 

разпореждане с общинския жилищен фонд.
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на решенията.

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
брой и разпределение на  общинските жилища за 2008 год.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Изразени са становища на комисиите, които предварително са ви 
раздадени.  Става  въпрос  да  бъдат  записани  във  фонд  “Ведомствен”  жилищата,  които  са  дадени  на 
определени ведомства, Драматичен театър, Следствена служба, Прокуратура и т.н., които да бъдат отразени 
в т.2 от предложенията за решение и съответно намалени в “Жилища за настаняване под наем на граждани 
с установени жилищни нужди”. Администрацията, като вносители имате ли нещо за добавяне? Няма. Моля 
комисиите и желаещите от залата, които да искат да вземат отношение. Има ли? Не виждам. Преминаваме 
към гласуване. Тъй като става дума за разпределение на общински жилища за 2008 г., на основание чл. 21, 
ал. 1, т. 8 от ЗМСМА се налага поименно гласуване.
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Преминаваме към поименно гласуване

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов ----
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев ----
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

     
31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№65

На  основание  чл.21,  ал.1,  т.8  от  Закона  за  местното  самоуправление  и  местната 
администрация, във връзка с чл.3, ал.2 от Наредбата за условията и реда за управление и 
разпореждане с общинския жилищен фонд 

Общински съвет - Монтана
Реши:

І. Включва във фонд “Резервен” 13 броя свободни жилища, находящи се в с. Габровница.
ІІ.Включва  във  фонд  “Жилища  за  настаняване  под  наем  на  граждани  с  установени 

жилищни нужди” 1(един) брой жилище, находящо се в с. Габровница.
ІІІ.  Изключва  от  фонд  “Жилища  за  настаняване  под  наем  на  граждани  с  установени 

жилищни нужди” продадените 8 (осем) броя общински жилища.
ІV.  Изключва  от  фонд  “Жилища  за  настаняване  под  наем  на  граждани  с  установени 

жилищни нужди” 2 (два) броя жилища, намирали се в съборените отчуждени жилищни сгради.
V.  Изключва  от  фонд  “Резервен”  1  (един)  брой  жилище,  намирало  се  в  съборената 

отчуждена жилищна сграда на ул.”Черковна” №11.
VІ. Разпределя общинските жилища за 2008 год., както следва :
1. Жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди – 133 бр. – 

Приложение 1;
a/ в жилищни блокове - 80 бр.
б/ в отчуждени жилищни сгради - 53 бр.
2. Ведомствени жилища – 19 бр. – Приложение 2;
3. Резервни жилища – 24 бр. – Приложение 3.
VІІ. Утвърждава общия брой на общинските жилища за 2008 г. – 176 бр.
VІІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения.

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
промени в местонахождението на таксиметровите стоянки на територията на гр. Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневния ред. По този въпрос станаха доста 
дебати, в крайна сметка има предложения на комисии за решение, които са на вашето внимание. В залата 

3



разбрах, че има и таксиметрови превозвачи, които се интересуват от това как ще бъде решен този въпрос. 
Заповядайте г-н Живков.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, приемаме добавките на двете 
комисии по Общинска собственост и по Обществен ред с редакциите, които сте предложили закриването да 
стане след откриването на новата,  това което сте коментирали в двете комисии и аз смятам, че  това е 
разумно предложение. Благодаря ви.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  Ви  г-н  Живков.  Моля  за  отношение  по  този  въпрос. 
Заповядай г-н Георгиев.

Г-Н  ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ:  Благодаря  Ви  г-н  Председателю,  аз  също на  комисии  гласувах  в 
подкрепа  на  предложените  решения,  само  бих  си  позволил  да  направя  редакционна  бележка,  за 
редакционна  поправка  и  добавка  в  т.1  -  Открива  нова  “таксиметрова”  стоянка;  и  в  т.2  –  Закрива 
“таксиметровата”  стоянка  на  ул.”Васил  Левски”.  Все  пак  смятам,  че  е  коректно  ОбС  да  гласуваме 
редакционно правилни текстове. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря Ви г-н Георгиев за уточненията. Има ли някой които да 
вземе отношение? Заповядай г-н Тодоров.

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ:  Аз допълнително няма нищо допълнително да внасям, относно тази 
докладна, само искам да кажа на колегите общински съветници да използвам и възможността да кажа и на 
хората,  които  са  дошли  тук  в  залата  и  гражданите,  превозвачите  на  такситата.  Вчера  на  поредното 
заседание  на  комисията  взехме  решение,  заедно  с  Председателя  на  Комисията  по  Безопасност  на 
движението г-н Румен Ангелов и нашата комисия, заедно с представителите на КАТ и ДАЙ да ги поканим 
на  една  среща  другата  седмица  на  03.04.  от  10.00  ч.  на  която  да  разискваме  изцяло  въпроса  за 
местостоянките, тъй като се указа че някои от подадените местостоянките, които са дадени че съществуват 
те не съществуват някой предстоят да бъдат закрити, поради обективни условия.  Така че съвместно да 
вземем най-доброто решение. Затова взех думата.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Живков. 
Г-Н  ЗЛАТКО  ЖИВКОВ:  Г-н  Председател,  дами  и  г-да  съветници,  само  да  допълня,  че  тази 

комисия  по  Безопасност  и  обществен  ред  освен  местостоянките  ще  гледа  и  други  проблеми  относно 
състоянието на пътната мрежа на територията на Монтана.  Евентуално затварянето на единия вход на 
Монтана от “Веренишка” тъй като се намираме в този период, следващата седмица, в който ще сключим 
договора и най-вероятно ще създадем известни притеснения на гражданите в този квартал, в този подход и 
в цялата тази зона на пл.”Славейков” над Околовръстния път. Така че и тези въпроси за които говореше г-н 
Тодоров и останалите,  които имаме не малко в тази част.  Имаме предложение за промяна посоката на 
движение в някои улици. Надявам се, че това което ще бъде разгледано там да отговаря на потребностите 
на хората. Надявам се всичките институции да отговорят адекватно на това нещо.

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря Ви. Има ли някой, който желае да вземе отношение по 
този въпрос? Заповядайте Славчов.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Прекратяване.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има направено процедурно предложение за прекратяване 

на разискванията по т.3. Моля онези от вас, които са съгласни с прекратяване на разискванията да гласува
31 / 0 / 0
Приема се
Гласуването е обикновено. Моля онези от вас, които са съгласни с така направеното предложение за 

решение с допълнението, което направи г-н Георгиев да гласува “за”  
31 / 0 / 0
Приема се        

Решение
№66

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл.47, ал.1 от Наредба 34/06.12.1999 г. на МТ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Открива нова таксиметрова стоянка,  на бул.”Христо Ботев” срещу печатницата  – 3 бр. 
места. 

2. Закрива таксиметрова стоянка, намираща се на ул.”Васил Левски” – зад Автогара Монтана, 
след откриване на новата.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения.
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ТОЧКА  ЧЕТВЪРТА:  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на  Община  Монтана, 
относно Наредба на Общински съвет Монтана за принудително изпълнение заповеди на Кмета на 
общината за поправяне, заздравяване и премахване на строежи или части от тях на територията на 
Община Монтана

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Предварително  ви  е  предоставена  Докладната  записка.  Имаше 
обсъждания  на  комисиите,  заявени  са  корекциите,  които  трябва  да  бъдат  направени.  Едната  от  тях  е 
редакционна едно повтарящо се “на”, което да отпадне и съответно корекцията която се предлага в Глава ІІ 
пълното изписване на текста, който се полага да бъде изписан на тази Глава. Има и корекции, които са 
заложени в чл.14 в Глава ІІІ “чл.237” да стане “по реда на ГПК”. Вносителите? Нямат. Комисиите? Не 
виждам. При това положение преминаваме към гласуване на Глава по Глава със съответните корекции, 
които са  заявени и ги имате пред вас.  Тази Наредба се  приема с обикновено гласуване.  Поради което 
приемането ще стане Глава по Глава и след това гласуваме цялото предложение за решение. Който от вас, е 
“за” тези текстове в Глава І, моля да гласува със “за” 31 / 0 / 0 – Приема се 

Моля онези от вас, които са “за” Глава ІІ и текстовете, които са предварително заявени да гласуват 
със “за” 31 / 0 / 0  –  Приема се

Моля онези от вас, които са “за” тези текстове в Глава ІІІ да гласуват със “за” 31 / 0 / 0 – Приема се
Допълнителните разпоредби от § 1 до § 5, моля онези от вас, които са “за” да гласува с вдигане на 

ръка 31 / 0 / 0 – Приема се
Текстовете на Преходните и заключителни разпоредби на тази Наредба, моля онези от вас, които са 

“за” да вдигнат ръка 31 / 0 / 0 – Приема се 
Преминаваме към гласуване на цялата “Наредба за принудителното изпълнение заповеди на Кмета 

на общината за поправяне, заздравяване и премахване на строежи или части от тях.”. Моля онези от вас, 
които са “за” пълния текст на Наредбата да гласуват със “за”

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№67

На основание чл. 21 от ЗМСМА и във връзка с чл. 195, ал. 5 от ЗУТ
Общински съвет - Монтана

Реши:

На основание чл. 21 от ЗМСМА и във връзка с чл. 195, ал. 5 от ЗУТ Приема “Наредба за 
принудителното  изпълнение  заповеди  на  Кмета  на  общината  за  поправяне,  заздравяване  и 
премахване на строежи или части от тях.”

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  От  тук  нататък  следва  точното  изпълнение  на  Наредбата  от 
администрацията. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Питания

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към точка последна - Питания към Кмета на Община 
Монтана. На предишната сесия бяха отправени шест питания към Кмета на Община Монтана от тях има 
отговор само на едно от питанията, останалите ще имат отговори на следващата сесия през месец април. 
Питане беше отправил Ивайло Георгиев, които е получил писмен отговор. Ако желае може да заяви дали е 
доволен или не е доволен от отговора. Заповядай Георгиев.

Г-Н  ИВАЙЛО  ГЕОРГИЕВ:  Благодаря  Ви  г-н  Председателю,  у-ми  председатели,  у-ми  колеги, 
питането ми да припомня беше във връзка с изготвяне и внасяне в ОбС Програма за развитие и насърчаване 
на физическото възпитание,  спорта и социалния туризъм в Община Монтана. Благодаря г-н Живков,  за 
експресния отговор, в него се посочва, че в момента се работи върху Програмата и през месец април ще 
бъде  внесена  за  разглеждане  на  постоянни  комисии  и  в  планарна  зала.  Благодаря  ви.  Доволен съм от 
отговора.       

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Г-н Бояджиев е подал знак за питане, но преди това искам да обява, че 
от Илия Николов Илиев, който е заявил предварително и иска да отправи питане към Кмата на Община 
Монтана във връзка с проблеми, които има по териториалното устройство на Парцел VІ, кв.81 по плана на 
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гр.Монтана и мисля, че ще бъдете търпеливи да го изслушате. След което ще дадем думата за да поставите 
вашите питания. Заповядайте г-н Илиев, в рамките на три минути.       

Г-Н  ИЛИЯ НИКОЛОВ  ИЛИЕВ:  Г-  н  Председател  на  Общинския  съвет,  г-да  съветници,  г-н 
Кмете, живущите в блок „Балова шума" не сме доволни от отговора на Жалбата ни, под вх. № I - Ж - 28 от 
29.01.2008 година. Обидно е да критикуваме институции като Общината. Но се чувстваме пренебрегнати и 
унизени. След 11 месечно мълчание по нашите писмени жалби, възражения и молби до вас. Дори се стигна 
до там да ни бъде отказано приемането на удостоверение от Административния съд, което породи много 
нелицеприятни спорове за законността на отказа. По молбите подадени от нас за закупуване на полагащите 
ни се идеални части от поземления имот, върху който сме придобили право на ползване и застрояване, след 
8-месечно разтакаване, на 15.01.2008 година получихме отговор с приложена таблица и стойности, които 
всеки апартамент трябва да плати. Но с условие да ви потвърдим така подадените молби за закупуване. Г-н 
Кмете, такава практика да подадеш молба или иск и след време да ти се иска отново потвърждение, нито 
сме виждали, нито сме чували. Забележете, след отговора на молбите ни от 15.01.2008 година, последва 
отговор по жалбата ни до Общинския съвет от 29.01.2008 година. Двата отговора взаимно си противоречат 
и отричат. Но те са подписани от кмета. Редактора обаче не сте Вие, но си направете извод за сработването 
между отделите Ви и дали не Ви злепоставят. В краткия отговор който давате, отговаряте само на молбите 
за закупуване на проценти от идеалните части. Жалбата г-н Кмете, обхваща още 4 жалби и възражения 
направени до Вас,  на които нямаме,  а  искаме отговор.  Г-н Кмете,  отговаряте ни,  че  за  поземлен имот 
48489.11.413 по плана на град Монтана, дворищната регулация не е приложена, което пораждало спор за 
размера на същия имот, който спор бил възникнал още с изграждането на блока. Много интересно, блока е 
строен 1977 - 1979 година, при изрядна документация. По обстоятелствени причини визата и скицата за 
строителство са заверени от Министерството на строежите и архитектурата - София с приложен протокол 
от  Висшия  архитектурен  съвет  -  София,  който  е  утвърдил  квартално  застроителния,  кадастралния  и 
уличните планове за централната част на Михайловград. Или считаме, че в отговора си пишете измислени 
неща,  които  ние  можем  да  докажем.  Едно  от  питанията  ни  е  как  през  2005-та  година  общината  е 
преотстъпила 134 кв.м. от нашия парцел, подробно описан в нотариалните ни актове, на частни лица. Към 
датата на  издаване  на  документа  за  собственост  на  горецитирания  имот,  който представлява държавна 
собственост, съгласно Заповед № 804 от 28.10.1977 година, имотът е актуван от Общината на 09.11.2007 
година и вписан в Книгата по вписванията на 14.11.2007 година. Или през 2005 година общината няма 
разпоредителни  функции  върху  горния  имот,  тъй  като  той  все  още  е  държавна  собственост.  Г-н 
Председател на ОбС, г-да съветници, г-н Кмете, ние живущите в блок „Балова шума" желаем един честен, 
почтен и обстоятелствен отговор по случая „Балова шума" и Жалба вх.№ I-Ж-28 от 29.01.2008 година и ако 
се породи такъв отговор с право на следващата сесия да изразим отношението си. Във всеки друг случай ще 
изразим  нашето  недоволство  до  Министерския  съвет,  Президентство,  Народно  събрание,  Главна 
прокуратура,  дори  и  международни  правни  институции.  Ще  протестираме  по  определените  от  закона 
начини и способи. Имам честа г-н Кмете, да Ви представя двата отговора, които са подписани от Вас. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Г-н Кмете, сега ли ще отговорите?
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ:  Ще кажа няколко думи.  Г-н Председател,  дами и г-да съветници,  г-н 

Илиев, разбирам емоциите Ви които започват от далечната 1956 г., когато не съм знаел, че ще се родя и 
продължават в последващи периоди по няколко начина. Жилищната кооперация е с учредено право от 1956 
г., плана е действал от 1977 г., плана е изготвен върху нов Кадастрален план, сниман непосредствено преди 
одобряване на регулационния. Вие ще получите още по-пълен отговор, защото очаквахме това питане, но 
това не е от вчера, не е само това и не е само при тази администрация, за съжаление това не е единствения 
случай. Нотариалните актове на собствениците на апартаментите в бл.”Балова шума” са издадени също от 
далечната 1980 г., са стари по план от 1956 г. не действащи кадастрални и регулационни данни. Още тогава 
е създаден “проблема” с площта на парцела върху, който е отстъпено право на строеж. Ще спра с отговора 
до тук, за да мога това което сте направили и написали допълнително да го проверя и да получите пълен 
отговор. Известен е случая, както е известно и правото Ви да подадете жалби до всичките институции, за 
които Вие в момента казахте и от които ние вече сме получили подобно предложение на които пак ние ще 
Ви отговорим, с изключение само на една, защото такъв е реда не само в Монтана, а и на всякъде. За това 
обаче, за двете копия, които ми предоставихте трябва да погледна и да видя това наше разминаване и да Ви 
кажа, че в случая ОТС, аз слагам моя подпис след три други, гражданите получават само първия лист с моя 
подпис, но това означава, че хората които са работили директори на дирекции, заместник кметове, това е 
правило и практика, когато бяхме проверявани, така че така на примависта от въздуха няма как да бъде 
отговорено.  Ако се е получило такова разминаване в двете писма г-н Илиев,  се извинявам, ще проверя 
случая и Ви каня в следващия петък,  когато е поредния приемен ден,  ако желаете да дойдете и да Ви 
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предоставим писмения отговор. Това е което мога да Ви кажа за сега. Ще приема двете копия, заедно с 
питането.              

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  Ви,  г-н  Кмете.  Предварително  обявиха,  че  искат  да 
отправят питане към Кмета, Любомир Бояджиев и Иво Иванов. Преди да дам думата на Бояджиев, мисля че 
никои  няма  да  възрази  да  го  поздравим  с  днешния  международен  ден  на  театъра  и  да  му  пожелаем 
творческо здраве и успехи и всичко най-хубаво на Драматичен театър Монтана.

Г-Н  ЛЮБОМИР  БОЯДЖИЕВ:  Г-н  Кмете,  г-да  Председатели,  г-да  Заместник  кметове,  г-жо 
Директор на Дирекция, г-да колеги, аз ще започна с това с което г-н Николов започна да ви кажа, че днес е 
световния ден на театъра, по този случай нашия театър представи един детски спектакъл на децата от 14.00 
ч. и довечера от 19.00 ч. ви каня на едно от последните представления на театъра “Селото на таласъмите”. 
Във  връзка  с  това  искам  да  изкажа  благодарността  си  към  общинска  администрация,  във  връзка  с 
решението което току що гласувахме за ведомствените жилища и тяхното конкретизиране, защото нашия 
театър може би е единствен в страната и разполага с определен контингент ведомствени жилища, с които 
ние съумяваме да работим, защото в три от тези гостни са настанени 13 души актьори. В другите, които са 
местно установени живеещи битово устроени,  живеят специалисти без  които театъра  не може,  това  са 
театралните майстори, осветители. Това е приятната част, другата е лошата. Следващата тема, която ще 
засегна касае комисията по Обществен ред, снощи знаете, стана тежка катастрофа на бул.”Арнолди”, точно 
на  кръстовището.  Мотор  с  много  голяма  скорост  се  заби  в  една  лека  кола.  Аз  отдавна  казвам,  че 
мотористите са го приели този стръмен булевард, като една улица за състезание, затова молбата ми е нещо 
да се направи. Наистина са опасно тези така наречени кушии, които се правят, те засичат от градинката до 
горе  кой ще изпревари.  Стават  много неприятни инциденти.  Не  знам какво  може да  се  направи,  дали 
светофар, дали лежащи полицаи.                 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: В тази връзка с премиерата, вече две покани съм раздал при мен има 
още, който иска може да ги вземе. Давам думата на г-н Иво Иванов.

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-да Председатели, г-н Кмете, имам две-три предложения, защото разбрах че 
другата седмица ще се събират двете комисии едната от които оглавява Румен Ангелов за безопасност на 
движението, както и нашата Постоянна комисия имам две-три неща, които според мен биха могли да се 
направят и биха помогнали за оптимизиране на трафика или за движението по улицата.  Има един знак, 
които е доста избелял и който според мен е отживял това е знака за излизане от хубавия паркинг зад ВиК. 
За паркинга може да се влезе от “Александър Стамболийски”, обаче не може да се излезе на “Александър 
Стамболийски”.  Този знам според мен си е изиграл ролята,  той най-вероятно във времето е обслужвал 
определена идея, сега се направи един хубав паркинг, има доста места, идеален център е и няма логика 
излизайки от паркинга потока да се набутва към центъра на града, напротив, трябва да се позволи на потока 
веднага да излезе извън центъра, а извън центъра на града излизането е по “Александър Стамболийски”. 
Тоест, ако се свали знака и да се сложи забранено спирането за тези два-три автомобила аз мисля, че това 
ще помогне на монтанчани бързичко да излязат от центъра. Тук май не струва много пари. 

Второто ми предложение, става отново въпрос за един конфликт между много пешеходци, граждани 
на Монтана и автомобилисти. Това е входа на Общинския пазар откъм “Любен Каравелов”. Според мен, а и 
говорейки с много хора, възможен е варианта да се пробие зад първия или зад втория блок, а може и на две 
места, да се пробие и хората живеещи и използващи паркинга пред блока, чието лице е към “Хан Аспарух”, 
а гърба му е към паркинга да влизат и да се паркират между тези трите блокчета, но не да влизат през 
пътнокопотока особено в понеделниците и в натоварените дни,  те влизат през “Любен Каравелов” и се 
получават доста неприятни ситуации, те могат да вземат отзад зад блоковете и отново да се реши един 
конфликт.               

Третото  ми  предложение,  като  питане.  при  стартиращата  строителна  програма  аз  видях,  че 
продължаваме  с  реденото  на  плочки  по  бул.”Трети  март”,  оформянето  на  един  паркинг  там,  което  е 
положително, но има едно място друго, което се намира между два наши обекта от предишни години, което 
място  остана  нереализирано  във  времето,  това  е  по  “Сирма  Войвода”  между  спирката,  която  беше 
обособена  точно  срещу  Енергото,  там  има  един  джоб  и  една  спирка,  това  е  дефакто  на  страната  на 
хирургичния блок, между спирката, която е на “Сирма Войвода” до отбивката за Бърза помощ. Това, което 
е останало от плочките, от тротоара се използва за паркинг и хората, които ползват новия мост, малкия 
който е над река “Огоста” срещу болницата и отиват към “Вапцаров” надолу, те минават точно там и ако са 
по този тротоар те няма къде да стъпят, макар че и по другия пак няма къде да стъпят, защото това са 
служители на Енергото и клиенти на Енергото, които постоянно са паркирали върху тротоара. Аз мисля, че 
един тротоар не е необходимо да е чак толкова широк, но е достатъчно да има някакъв тротоар. Сложността 
на  ситуацията  се  повишава,  когато  започва  да  вали,  там  хората  няма  къде  да  стъпват.  Там минават  и 
линейки  с  висока  скорост,  когато  например  докарват  хора,  които  се  нуждаят  от  бърза  помощ  там  е 
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потенциално  място,  където  се  получава  отново  конфликт  между  пешеходци  и  МПС-та.  Това  са  трите 
предложения, ако прецените в тези комисии може някои от тези решения да бъде взето. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Иванов. Петко Петков, заповядай.        
Г-Н ПЕТКО ПЕТКОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги общински съветници, в точка питания 

аз  няма  да  питам,  а  ще  кажа  нещо  друго.  Имам  приятното  поръчение  на  изразя  благодарността  на 
живеещите от №93 до №105 на бул.“Трети март” в Монтана, затова че много бързичко и много ефектно се 
извърши един ремонт и поставяне на тротоарни плочки. Искам от тяхно име да изразя благодарността на 
всички, които живеем там на г-н Румен Ангелов и на общинската администрация за това, че 10 год. не се 
намери човек, който да махне тази яма. Сега е направено нещо, което е неузнаваемо и което няма нищо 
общо със съществуващото преди 10-тина дена. Благодаря още един път на общинската администрация и от 
тяхно име.  Тъй като съм нов общински съветник,  не знам какви са правилата преди време,  но нашите 
питания не трябва да бъдат само в забележки и упреквания, а трябва да бъдат изразени и в такава насока, 
когато има нещо свършено добро би трябвало да го отразим и да го отразим към нашата общественост. 
Използвам случая и за комисията, която ще бъде на 03.04., не се разбра къде ще бъде? Искам да дам и аз 
известни предложения. Какво имам в предвид?

Живея на главната улица, на №99 на бул.”Трети март”, една писта за гр.Монтана. Писта, която върви 
от Деветката, до светофарите на казармата. Там всеки кара с 120-130 км.ч.,  няколко пъти съм поставял 
въпроса към органите на КАТ и нито един път не се появи полицай, които да контролира тази скорост. 
Когато поставих въпроса, защо не се появявате, отговора беше много елементарен, но и смешен -  те не 
спират, ако подадем сигнал. Станаха много катастрофи и продължават да стават и изострям внимание за в 
другиден, отговорите да бъдат дадени от страна на КАТ. 

Втория ми въпрос е за светофарната уредба към “Мала Кутловица”, прави ми впечатление че 47 
секунди светофара свети зелено откъм “Мала Кутловица”, 47 секунди свети светофара и по главната улица. 
Считам, че това е неправилно и създава спънки и проблеми на движещите се по главния път на Монтана. 
Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иван Славчов, заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Г-н Кмете, г-да председатели, у-ми колеги, в предния ОбС имахме един 

колега, който казваше – питам и отговор не искам – ние и да искаме не ги получаваме и се надявам г-н 
Председател, че ще влезете в ролята си и ще спазвате Правилника, не е нужно да приемаме правилници и 
наредби и да не ги спазваме. 

Питането ми е за площад “Алеко Константинов”. Преди няколко седмици имаше питане за там, Вие 
казахте че има договор,  договора не е изтекъл и ще бъдат предприети мерки.  Искам да ми отговорите 
писмено,  какви  мерки  са  предприети по  договора  до  момента,  кога  ще  се  извърши  ремонта  и  да 
предоставите копие от този договора заедно с меморандум към него.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ: Благодаря  за  отправеното  питане  към  Кмета  на  общината  от  г-н 
Славчов. Други питания има ли? Не виждам. Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н  ЗЛАТКО  ЖИВКОВ:  У-ми  г-н  Председател,  дами  и  г-да  съветници,  благодаря  за 
предложенията към комисията, която е назначена с моя заповед и в която участват всички институции на 
територията на града, които имат отношение към движението по улиците. Вашите предложения, които бяха 
направени допълнително също ще бъдат поставени. Неистовите желания обаче г-н Бояджиев, за поставяне 
на  спящи полицаи  в  предвид това  трябва  да  има  други  не  лежащи.  Разбира  се  ще отговорим на  тези 
въпроси, но писти, кушии и т.н. има нормален ред и начин по който това става като движение, така че ние 
се  стараем  до  колкото  можем,  но  е  съвсем  сигурно  че  спящи  полицай  не  може  и  няма  как  да  бъдат 
поставени на  тези  улици,  включае  и на “Арнолди”.  За  “Трети март”,  три предложения  бяха  гледани в 
комисията, това е пък обратната час при които има други изисквания за движение по главните улици и не 
можем да опашем целия град с подобни според съответните институции говоря, не според разбиранията на 
който и да за движението по улиците и пътищата. Толкова в едната част. За темата с тротоарите, благодаря 
г-н Петков. Решихме да стартираме с “Трети март” тази година защото бяхме стигнали до някъде. Добре е, 
че хората са го оценили това нещо. По другия Ви въпрос за светофара, искам да Ви кажа, че светеното на 
светофарите е по часови зони и това което казахте 47 на 47 секунди не винаги е така. Всеки един гражданин 
в това число и аз също нервнича по 40 секунди, но чакам търпеливо да минат и да светне зелено. Зоните са 
различни.  Три  големи  квартала  на  града  влизат  в  тази  част  на  града,  “Пъстренци”,  Изгрев”  и  “Мала 
Кутловица”, има доста хора, които живеят в тази част и по принцип се прави обследване, идват хора и 
различни инстанции, които да решат и да преценят. Периодично се правят подобни обследвания, тъй като 
натиска от превозни средства стана много голям. Има такава комисия ще погледнем и ще видим, но това 
искам да Ви кажа, че не винаги е така, може би сте влезли в такава зона в която е било 47. толкова по тази 
тема.
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По другия въпрос г-н Славчов, сега в рамките на строителния сезон това нещо ще бъде направено, 
има меморандум, има всичко. Среща беше направена, не само по този случай, а и по редица други. Слава на 
Господ, че това се случва в последната година от договора, защото има други общини в които се случва още 
на първата. Без да е изтекъл срока, колкото и да не му е харесал на някои, няма значение кой е той, има 
неща, които трябва да поправи има и неща, които трябва ние да направим там. Ще реагираме на пл.”Алеко 
Константинов”, Вие ще получите и писмен отговор за това.

Дами  и  г-да  общински  съветници,  благодаря  ви  за  всички  предложения,  които  правите  на 
територията на целия град и на цялата община. Вие знаете, стараем се освен адекватен отговор да имаме и 
адекватни действия. Не съм съгласен, че няма такива действия и мисля, че това личи от поведението и 
мнението  на  всички  гости  на  Монтана.  Нямам  притеснение  в  тази  част.  Благодаря  ви  още  веднъж  за 
въпросите.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Може да си поставите въпроса, Тодорова. 
Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: У-ми Председатели, у-ми колеги, аз също съм нов съветник и не 

мога да определя това, което ще ви съобщя, то не е питане. Става на въпрос за едно уведомяване на всички 
общински  съветници  за  едно  обстоятелство,  което  се  е  получило  в  едно  от  общинските  дружества 
собственост  на  Община  Монтана,  а  именно  “Общински  пазар”  ЕООД.  При  проверка  в  регистъра  за 
търговските дружества на Агенцията по вписванията на страницата на агенцията се установи, че бившия 
управител вече Иван Борисов Илиев е подал Заявление-образец А4 /когато се пререгистрира една фирма се 
поддава този образец/, в тома заявление г-н Илиев се е вписал като едноличен собственик на капитала себе 
си. Нямаше де ви соча това обстоятелство толкова сериозно, ако ви кажа, че това обстоятелство е вписано в 
Търговския регистър. В момента по партидата пазара е собственост на г-н Илиев. В Закона за търговския 
регистър чл.29 казва, че Прокурора, когато има вписвания с неверни обстоятелства, той е този който може 
да заведе дело. Днес в 11.30 ч. подадох сигнал от името на трима общински съветници, затова Прокурора да 
си свърши работата, защото това предприятие не е на г-н Илиев. Друго обстоятелство ще ви покажа пак, че 
новия управител на дружеството инж. Замфир Замфиров е подал същото заявление в което вече да се впише 
той  като  собственик.  Това  обстоятелство  все  още  не  е  вписано,  но  чака  и  той  също е  посочил,  че  е 
собственик на капитала. Обадих се в агенцията по вписванията и се надявам поне то да бъде прекратено, но 
за момента собственик на нашето дружество е г-н Илиев. Ще търсим и други начини това нещо да бъде 
отстранено, може и да е техническа грешка но актуалното състояние е такова.            

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря за този сигнал, подаден е до Прокуратурата и съответно 
Общинската  администрация  и  ние  като  ОбС ще отреагираме  адекватно.  Други  питания  има  ли?  Няма. 
Закривам деветата сесия на ОбС – Монтана. 

Заседанието бе закрито в 15,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/ Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/
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